



Fakulti Sains Dan Matematik

Rujukan Tuan/Your Ref.:

Rujukan Kami/Our Ref.:

Tarikh/Date : UPSI-FSM/JF/475 (07)

22 JULAI 2015
6 SYAWAL 1436H

KETUA : Ketua Jabatan Fizik

AHLI : Prof Dr. Mohd Mustamam Abd Karim, Prof Dr Rosly Jaafar, Prof. Madya Dr Baseri Huddin Hussain, Prof Madya Dr Nurulhuda Abd Rahman, Prof Madya Dr Suriani Abu Bakar, Dr Razak Abd Samad Yahya, Dr Rosazley Ramly, Dr Shahrul Kadri Ayop, Dr Mohd Ikhwan Hadi Yaacob, En Ahmad Kamal Ariffin, Cik Laili Afzan Mohd Rosli, *En Talib Ali

Y.Bhg. Prof. /Prof. Madya./Dr./Tuan/Puan,

PELANTIKAN SEBAGAI JAWATANKUASA TEKNIKAL: PEROLEHAN, BAJET & PERBELANJAAN JABATAN BAGI JABATAN FIZIK, FAKULTI SAINS DAN MATEMATIK

Dengan segala hormatnya saya merujuk kepada perkara di atas.

2. Sukacita dimaklumkan bahawa Jabatan Fizik, Fakulti Sains dan Matematik telah bersetuju melantik Y.Bhg. Prof. /Prof. Madya./Dr./Tuan/Puan sebagai Jawatankuasa Teknikal: Perolehan, Bajet & Perbelanjaan Jabatan bagi tahun 2015 sehingga 2017(2 tahun). Bidang tugas yang merangkumi tanggungjawab Y.Bhg. Prof. /Prof. Madya./Dr./Tuan/Puan adalah seperti berikut :

Jawatan ini dilantik oleh Dekan. Tempoh perkhidmatan 2 tahun. Setiap ahli perlu menandatangani "Integrity Pact A". Bertanggungjawab ke atas perkara-perkara yang melibatkan pengurusan perolehan (pembelian terus, sebut harga dan tender), pelupusan peralatan, penyelenggaraan aset jabatan, perancangan perbelanjaan dan penyediaan belanjawan tahunan. Jawatankuasa bertanggungjawab terus kepada jawatankuasa induk di peringkat Fakulti.

#Semua perlu tandatangani "Integrity Pact A", dikecualikan bagi yang bertanda *.

3. Sehubungan dengan itu, pihak Jabatan mengucapkan tahniah dengan harapan semoga Y.Bhg. Prof. /Prof. Madya./Dr./Tuan/Puan dapat memberi komitmen yang baik dalam menjalankan tugas.

Segala kerjasama dan jasa baik daripada pihak Y.Bhg. Prof. /Prof. Madya./Dr./Tuan/Puan di dalam perkara ini amat dihargai dan didahului dengan ucapan terima kasih.

"KOMITED MEMBAWA PERUBAHAN DALAM PENDIDIKAN"
"MEMUPUK MINDA KREATIF"

Baseri Huddin

(PROFESOR MADYA DR. BASERI HUDDIN HUSSAIN)

Pemangku Ketua Jabatan Fizik
Fakulti Sains dan Matematik

s.k Dekan FSM
Fail